

(10)(2e)

From: (10)(2e) <(10)(2e)@minbuza.nl>

Sent: woensdag 12 mei 2021 16:00

To: (10)(2e), (10)(2e) <(10)(2e)@minbuza.nl>, (10)(2e) <(10)(2e)@minbuza.nl>

Cc: (10)(2e); (10)(2e) <(10)(2e)@minbuza.nl>; Plas, (10)(2e) <(10)(2e)@minbuza.nl>, (10)(2e) <(10)(2e)@minbuza.nl>

Subject: vaccins Suriname

(10)(2e)

We werden vanochtend overvallen door bericht VWS dat er vaccins over zijn en dat er vandaag mede nav media aandacht een memo gaat naar De Jonge met positief advies om Suriname te helpen met vaccins. Informeel heeft De Jonge al aangegeven hier in beginsel positief tegenover te staan.

Afgelopen vrijdag hebben we stil gestaan bij een op te richten task force vaccindiplomatie. Afgelopen maandag heb ik met meest betrokken directies (met DSO/DSH) daar vervolg aan gegeven. In dat verband is nog een keer herhaald dat het uitgangspunt blijft COVAX tenzij...en dat we die tenzij beperkt invullen.

Door ontwikkelingen vandaag worden we door de feiten ingehaald en moeten we "walk and chew gum at the same time". We kunnen vwb SUR niet wachten totdat we taskforce hebben opgericht.

Mijn voorstel is dat we het voorstel van VWS positief benaderen. Er is inmiddels contact gelegd met VWS ook om verder te spreken over alle details (en dat zijn er nogal wat).

Daarover willen we begin volgende week M informeren. Omdat M waarschijnlijk een deel van kosten voor rekening non-oda voor zijn rekening moeten nemen wordt memo aan hem gericht. Natuurlijk ook van belang dat Ria dat memo geïnformeerd wordt via cc.

Stel voor daarin ook op te nemen dat hulp aan SUR, als we het allemaal van de grond krijgen, niets afdoet aan hierboven geformuleerde uitgangspunt. En dat hier geen risico's aan zitten richting FIN.

Besprak bovenstaande ook zo r (10)(2e) We bespraken dat het goed zou zijn dat jullie op de hoogte zijn en niet verrast worden. Laat me weten als dit tot vragen leidt.

Hg, (10)(2e)